
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-06-26 kl 18.00 Hemma hos Johan Stannisson 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Pernilla Tegin  &  

Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Alla hälsas välkomna och vi äter goda hamburgare som Johan har fixat. Efteråt förklarar Tony mötet 

öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Dagordningen och protokollet läses igenom och godkänns.  

Återkoppling till föregående protokoll: Gemensam träningstid för P12/13. 2 lag anmälda men de 

blandar. 

§3 Skrivelser och rapporter 

Fotbollsskolan: Tony har haft ett ledarmöte med ungdomarna som ska vara med och leda fotbollsskolan. 

Då några av förra årets ledare har fått sommarjobb som kolliderar med denna vecka (vecka 32) har vi 

ändå lyckats få fram andra ledare, dock är det lite yngre förmågor. De äldre ledarna som varit med 

tidigare får ta lite större ansvar. Det är 60 barn anmälda till fotbollsskolan. Då fotbollsskolan är redan i 

vecka 32 i år hoppas vi på ett bra nätverk med vuxna på plats också. Det blir ingen lunch på dessa dagar 

men vi ska ordna med bra förmiddags-mellis och ordna med fint fika på sista dagen (torsdagen).  

Jenny lyfter frågan om vi inför nästa sommar skulle kunna få ha feriearbetare för en 3 veckors period via 

Örebro kommun som fixar lite i och kring Odenvallen? Jenny kollar upp detta.   

6 ledarpaket gratis. 

§4 Ekonomi och försäljning 

Av Sockgrossisten har vi sålt 1022 paket. 43 000  i vinst. Vi upplever att det var lika smidigt att sälja detta 

som Newbody samt att det var enkelt att lägga in beställningarna.  

På grund av rådande Coronapandemi blir det ju en del missade intäkter, bland annat har inte föreningen 

kiosken i gång. Men vi har heller inga större utgifter på grund av samma omständighet så ekonomiskt är 

läget ok. 

Restaurangchansen – vi planerar samma försäljning som förra året.  

Delikatesskungen – vi kör fastän det inte går lika bra att sälja.  

Ev kryddor och oljor till nästa sommar igen.  



Vi diskuterar vidare att det vore fint att engagera barnen lite mer i försäljningarna vi har, eventuellt kunde 

de stå ute vid Odenhallen och t ex säljer våra produkter. Viktigt att få med att barnen är ansvariga för att 

de kommer iväg på cuper, att de förstår och att inte bara vi föräldrar som ”curlar”. Viktigt att få dem 

engagerade, hur gör vi det? 

§5 Övriga frågor 

Vi har en övergripande rapportering från alla lagen. Lite som sas var detta: 

Damlaget:  träning 3 gånger i veckan på grund av att de inte fått spela några matcher. Har haft 2 

träningsmatcher. Bra känsla i laget.  

F06/07 hoppas att de har ett lag för 11-manna till nästa år. 

F08/09 var på fotbollsgolf igår som en trivselgrej. Det var många deltagare trots värmen.  

F10/11 behöver bli fler spelare. 

P04/06 är 17 stycken spelare på pappret. Dock bara 10-11 på träningarna. Alltid så många överåriga 

och blir med i en högre serie, detta var inte alltid så bra. 

P07/09 legat på 8-9 stycken på träningarna. Diskussion om hur det är i SMÅ IF angående antalet 

barn- och ungdomar, de verkar bara ha 3 ungdomslag i nuläget. 

Belastningsregistret:  Har man visat för en förening så borde det stå kvar där och att ordförandena i 

varje förening stämmer av med varandra. 

§6 Nästa möte.  

Tisdag 18 augusti kl 18.00 Odenvallen. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


